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P R O T O K Ó Ł  Nr X/2014 
z obrad LII Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie 

z/s w Mszanowie 
 
 

Sesja odbyła się w dniu 12 listopada 2014 roku, w sali narad Gminnego Centrum Kultury 
w Mszanowie i trwała do godz. 13:20. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Biegajski o godz. 9:00 otworzył LII Sesję Rady Gminy. Po 
powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 14 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecny radny Michał Szwechowicz. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
Po części roboczej Sesji odbyło się uroczyste spotkanie z okazji zakończenia kadencji Rady 
Gminy 2010-2014. 
 
Spoza członków Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Wójt Tomasz Waruszewski 
- Sekretarz Gminy Agnieszka Paturalska-Miehlau  
- radca prawny Zbigniew Drzystek 
- Skarbnik Gminy Joanna Artuszewska 
- sołtysi wsi wymienieni w załączniku nr 2 do protokołu 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.  
2. Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LI Sesji Rady Gminy. 
4. Wybór sekretarza obrad. 
5. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Zapytania i wnioski. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2014r. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Nowe Miasto Lubawskie z 

organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2015 rok”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w zarząd Sołectwa Gwiździny nieruchomości 
niezabudowanej. 

11. Analiza oświadczeń majątkowych  
a) radnych 
b) pracowników Urzędu i kierowników jednostek. 

12. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
13. Zamknięcie obrad Sesji. 

 
Przebieg obrad: 
Ad 1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum nastąpiło jak na wstępie niniejszego protokołu. 

 
Ad 2  
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
Zmian nie zgłoszono.  
 
Ad 3 
Przyjęcie protokołu z obrad LI Sesji. 
Sekretarz obrad LI Sesji radny Marcin Bojarski oświadczył, iż zapoznał się z protokołem z 
poprzedniej Sesji. Treść protokołu odzwierciedla przebieg obrad i wnioskował o jego przyjęcie.  
Nie zgłoszono uwag do protokołu. 
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W głosowaniu Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z LI Sesji Rady Gminy. 
 
Ad 4   
Sekretarzem obrad Sesji wybrano radnego Zdzisława Domżalskiego.  
 
Ad 5 
Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedłożył sprawozdanie z swojej pracy oraz podległego Urzędu za okres od 30 
października do 12 listopada 2014 r. 
30.10.2014 
- Podpisał z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad umowę użyczenia dotyczącą działki 
w Bratianie. 
- Uczestniczył w uroczystej Akademii  z okazji 95-lecia PCK. 
31.10.2014  
- Uczestniczył w uroczystym otwarciu drogi Bratian – Kaczek.  
3.11.2014 
- Pani Kierownik Referatu Oświaty reprezentowała Wójta podczas Konferencji Pedagogicznej. 
W dniach od 4 - 7.11.2014 Wójt przebywał na urlopie wypoczynkowym. 
6.11.2014 
Pani Alina Ławicka reprezentowała Wójta podczas posiedzenia Zarządu Gminnej Spółki Wodnej. 
7.11.2014 
- Pani Kierownik Referatu Oświaty reprezentowała Wójta podczas VII Halowego Turnieju Piłki 
Nożnej Osób Niepełnosprawnych. 
- Pani Kierownik Referatu Oświaty w imieniu Wójta uczestniczyła w ślubowaniu uczniów klasy I 
gimnazjum w Zespole Szkół im. Jana Pawła II w Jamielniku. 
- Pani Alina Ławicka w imieniu Wójta uczestniczyła w Wieczornicy z okazji Święta Niepodległości 
organizowanej przez Zespół Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie. 
- Wójt brał udział w obchodach Dnia Seniora w Radomnie. 
11.11.2014 
- Wójt wziął udział w obchodach Narodowego Święta Niepodległości w Bratianie Pod Trzema 
Dębami. 
 
Ponadto w zakresie bieżącej działalności wójt i jego urzędnicy podejmowali następujące 
działania: 
- W okresie od 29.10.2014 do 11.11.2014 r. wykonano następujące prace związane z drogami: 

- wykonano równanie dróg gminnych w obrębie wsi Tylice, Gwiździny, Nawra, 
- wycięto zakrzaczenia i podcięto konary drzew na drodze Nawra – Bratian, wycięto 5 topól 

naprzeciwko Humdrexu, 
 
W Gminie Nowe Miasto Lubawskie według stanu na koniec października 2014 roku było 575 
zarejestrowanych osób bezrobotnych, czyli o 11 osób mniej niż według stanu na koniec września 
br. 

Przeprowadzono procedurę zamówienia publicznego do 30 tys. euro na zimowe utrzymanie 
dróg na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
Stan realizacji inwestycji przedstawia się następująco: 
- W zakresie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w Pacółtowie, trwają prace z II etapu budowy 
sieci kanalizacyjnej; 
- Budowa drogi Nawra - Ustronie prace zakończono i zgłoszono do odbioru;  
- chodnik w Tylicach – odebrano; 
- Plac manewrowy przy szkole w Radomnie –zgłoszono do odbioru; 
- Budowa boiska do piłki plażowej w Pustkach – w trakcie realizacji; 
- Budowa wodociągu w Mszanowie – w trakcie realizacji; 
- Budowa wodociągu w Nawrze – w trakcie realizacji. 

Wniosek o dofinansowanie  zadania na przebudowę drogi gminnej Skarlin – Podlaszewo w 
ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych Etap II  Bezpieczeństwo – 
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Dostępność – Rozwój znajduje się na szóstej pozycji wstępnej listy rankingowej, co raczej 
gwarantuje nam uzyskanie dofinansowania. Planowana wartość zadania to  prawie 3,8 mln zł, w 
tym wysokość dofinansowania prawie 1,9 mln zł. 

Niestety wniosek  o dofinansowanie zadania pn. „Jamielnik ćwiczy pod chmurką” – siłownia 
zewnętrzna na terenie Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Jamielniku celem poprawy jakości życia 
uczniów i mieszkańców w Jamielniku nie uzyskał dofinansowania.   

W dniu 29 października br. podpisano aneks do umowy o dofinansowanie projektu „Zakup 
samochodu strażackiego dla OSP w Bratianie”. Całkowity koszt projektu to prawie 640 tys. zł, w 
tym wysokość dofinansowania prawie 512 tys. Zł. 

W dniu 16 listopada br. odbędą się wybory do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw 
oraz wójtów, burmistrzów oraz prezydentów miast. W Gminie jest siedem obwodów głosowania. 
Siedziby Obwodowych Komisji Wyborczych znajdują się w: świetlicy wiejskiej w Pacółtowie, 
Zespole Szkół w Bratianie i w Jamielniku, Szkole Podstawowej w Skarlinie, Radomnie i 
Gwiździnach oraz w Gminnym Centrum Kultury w Mszanowie. Zmiany w okręgach wyborczych 
dotyczą sołectw Bagno i Gryźliny które teraz są jednym okręgiem, przy czym obecnie Gryźliny 
będą głosowały w Jamielniku. Kolejna zmiana dotyczy sołectwa i okręgu wyborczego Gwiździny 
w którym zostanie wybrany jeden radny. Lokale wyborcze będą otwarte  w godzinach od 7:00 do 
21:00. 
Zarządzenia wydane w okresie od 29 października do 12 listopada 2014r. 
- 29.10.2014r.w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w 
Mszanowie na 2014 rok, 
- 31.10.2014r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/281/2013 z dnia 18 grudnia 2013 roku w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2014 r., 
- 31.10.2014r. w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s 
w Mszanowie na 2014 rok, 
- 7.11.2014r. w sprawie zmiany zarządzenia w sprawie powołania składu Gminnego Zespołu ds. 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie przy Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w 
Mszanowie, 
- 7.11.2014r. w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji sprzętu Obrony Cywilnej. 
 
Ad 6 
Zapytania i wnioski. 
Sołtys Anna Dymowska wnioskowała o ujednolicenie wyłączania oświetlenia ulicznego we wsiach 
na terenie Gminy. Przejeżdżając przez Gryźliny po godzinie 22:00 jeszcze było włączone, a w 
Jamielniku już nie. Na poprzedniej Sesji wnioskowała, aby w Jamielniku było włączone dla 
bezpiecznego powrotu pasażerów od pociągu po godz. 22:00. Interwencja telefoniczna Pani 
sołtys w Urzędzie nie skutkowała załatwieniem sprawy. 
Pani sołtys zapytała, czy jest możliwość usunięcia chwastów i uporządkowania działki w 
Jamielniku będącej prywatną własnością przy ul. Nowomiejskiej. Działka ta miała być przejęta 
pod budowę drogi.  
 
Radny Zbigniew Wiśniewski – w sprawozdaniu Pan Wójt mówił o zakończeniu budowy odcinka 
drogi Nawra – Ustronie, ale podczas prac zdjęto chodnik już na terenie ul. Żwirki i Wigury w 
Nowym Mieście Lubawskim, kto powinien doprowadzić do stanu poprzedniego. 
Radny złożył pisemny wniosek mieszkańców małej Nawry – 12 rodzin, o podłączenie w 
przyszłym roku do kanalizacji miejskiej w odległości około 5,5 metra.  
 
Radny Przemysław Kotewicz zapytał, czy zostanie wykonane udrożnienie rowu w Radomnie w 
okolicy posesji państwa Tkaczyk. Zakład Usług Komunalnych wycenił robotę, ale nie otrzymał do 
tej pory zlecenia.  
 
Radna Mirosława Granica zapytała, na jakim etapie jest sprawa postawienia wiaty przystankowej 
w Jamielniku na dworcu PKP. Sprawa ta jest załatwiana od dłuższego czasu. 
Wnioskowała również o przestawienie tablic nad stawem w Jamielniku, o czym mówiła wcześniej. 
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Radna Barbara Grzywacz zapytała w jaki sposób można pomóc w doprowadzeniu wody do 
posesji Państwa Cieślak. Zainteresowani złożyli wniosek do Urzędu w tej sprawie. Jest to odległa 
posesja i koszty będą wysokie. Były rozważania, aby podłączyć od strony Gminy Biskupiec. 
Mimo, że kadencja kończy problem na pewno powróci.  
 
Sołtys Anna Dymowska poinformowała, że zgłosiła ten problem już wcześniej. 
 
Ad 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
Skarbnik poinformowała, że w proponowanej zmianie prognozy finansowej uaktualnione zostały 
kwoty wydatków bieżących i majątkowych. W załączniku nr 2 – przedsięwzięcia wprowadzono 
nowe zadanie wieloletnie – budowa sieci wodociągowej w miejscowości Gwiździny trasa nr 4 
oraz przebudowa drogi gminnej Skarlin-Podlaszewo. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr LII/362/2014 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XLII/280/2013  w sprawie uchwalenia Wiel oletniej Prognozy Finansowej na 
2014-2034. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2014r. 
Pani Skarbnik omówiła zmiany budżetu. 
W proponowanych zmianach nie przewiduje się zmian w dochodach dlatego nie ma tego 
załącznika. 
Załącznik o wydatkach:  
- w rozdziale 01010 § 6050 zwiększenie o 2000 zł na nowe zadanie inwestycyjne – budowa sieci 
wodociągowej w Gwiździnach trasa nr 4, na które Gmina będzie starała się o dofinansowanie.  
Jest to inwestycja wieloletnia, realizowana będzie w 2015 roku.  
- w rozdziale 616 – zmniejszenie o 20 000 zł na zakupach, a zwiększenie na remonty oraz w § 
6050 zwiększenie o 2000 na budowę drogi gminnej Skarlin-Podlaszewo. 
- w rozdziale 70005 w § 421 zmniejszenie o 4000 zł dla zabezpieczenia środków na wydatki 
inwestycyjne, 
- w rozdziale 75023 zwiększenie i zmniejszenie 12 000 zł, zmiany paragrafu dotyczy zakupu 
sprzętu komputerowego o mniejszej wartości niż 3500 zł, 
- w rozdziale 75412  zmniejszenie i zwiększenie 5000 zł dotyczy zabezpieczenia środków na 
niezbędne wydatki w ochotniczych strażach pożarnych, 
- w oświacie przesunięcia dotyczą zabezpieczenia środków na dotację dla szkoły w Tylicach. 
W załączniku nr 2 – zadania inwestycyjne: 
- w poz. 9 – wprowadzono zadanie budowa sieci wodociągowej w Gwiździnach, 
- w poz. 19 wprowadzono prawidłową nazwę inwestycji, poprzednio było to przygotowanie 
dokumentacji, zmieniono na „przebudowa drogi gminnej Skarlin – Podlaszewo” i zwiększenie o 
kwotę 2000 zł, 
- w poz. 36 zakupy inwestycyjne w Urzędzie – zakup sprzętu komputerowego zmniejszenie o 
12 000 zł. 
W załączniku nr 3 planowane kwoty dotacji z budżetu jednostki samorządu terytorialnego w 
pozycji 5, 6 i 9 zabezpieczono dotację dla szkoły w Tylicach na listopad 2014r. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr LII/363/2014 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XLII/281/2013  w sprawie uchwalenia bud żetu Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad 9 
Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Nowe Miasto Lubawskie z 
organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2015 rok”. 
 
Program współpracy omówiła Pani Katarzyna Wałdowska Pełnomocnik Wójta ds. współpracy z 
organizacjami pozarządowymi. W porównaniu do Programu na rok 2014 wprowadzone zostały 
następujące zmiany dotyczące:  
- powoływania komisji konkursowej wprowadzono zapis, że na potrzeby rozstrzygnięcia  
otwartego konkursu ofert dla każdego obszaru zadań, zarządzeniem Wójta powoływana jest 
komisji konkursowa opiniująca złożone oferty.  
- drugą zmianę wprowadzono na wniosek organizacji pozarządowych, w § 12 dodany został 
kolejny ustęp o brzmieniu: „w związku z zapisem ustawy wskazującym, iż każdy w terminie 30 dni 
od dnia ogłoszenia wyników konkursu może żądać uzasadnienia wyboru lub odrzucenia oferty. 
Zainteresowany oceną podmiot powinien otrzymać informacje z jakiego powodu oferta  została 
odrzucona, nie otrzymała dofinansowania lub została przyjęta do realizacji oraz na jego wniosek 
należy mu podać oceny cząstkowe członków komisji na zbiorczym arkuszu ocen zgodnym z kartą 
oceny merytorycznej zawierającym kryteria oceny”.  
Poinformowała jakie zadania w Programie proponuje się przyjąć do realizacji w 2015 roku.   
 
Radny Stefan Ławicki zapytał nowy zapis w Programie dotyczący ujawniania ocen wydanych 
przez członków komisji. 
 
Pani Wałdowska odpowiedziała, że załącznikiem do Programu jest karta oceny, w której każdy 
członek komisji indywidualnie wpisuje liczbę punktów oceniając projekt według określonych 
kryteriów. Udostępnia się tylko karty zbiorcze, na której nie są uwidocznione punkty przydzielone 
przez poszczególnych członków komisji. 
  
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr LII/364/2014 w sprawie 
„Programu współpracy Gminy Nowe Miasto Lubawskie z organizacjami pozarz ądowymi i 
innymi uprawnionymi podmiotami prowadz ącymi działalno ść pożytku publicznego na 2015 
rok”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w zarząd Sołectwa Gwiździny nieruchomości 
niezabudowanej. 
 
Wójt wyjaśnił, że sołectwo w Gwiździnach uporządkowało staw w centrum wsi i zamierza 
prowadzić szerszą działalność podobnie jak sołectwo Skarlin. Planują zarybienie stawu i 
sprzedaż kart wędkarskich.  
 
Insp. ds. gospodarki nieruchomościami Marek Arentowicz wyjaśnił, że Rada Sołecka w 
Gwiździnach zwróciła się z wnioskiem o przekazanie sołectwu w zarząd stawu wiejskiego i 
umożliwienie rozporządzania dochodami z tego mienia, analogicznie jak sołectwo Skarlin. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr LII/365/2014 w sprawie  
przekazania w zarz ąd Sołectwa Gwi ździny nieruchomo ści niezabudowanej. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11 
Analiza oświadczeń majątkowych  
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a) radnych przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Analiza stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
Analiza oświadczeń majątkowych radnych dokonana przez Urząd Skarbowy w Nowym Mieście 
Lubawskim oraz analiza oświadczenia majątkowego Przewodniczącego Rady i Wójta dokonana 
przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego stanowią załączniki od nr 8 i 9 do niniejszego 
protokołu. 
b) pracowników Urzędu i kierowników jednostek przedstawiła Pani Sekretarz. Analiza stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski udzielił Wójt. 
Uzupełnienie odpowiedzi na zapytania i wnioski złożone na Sesji w dniu 29.10.2014r.: 
- Pani sołtys Dymowskiej Pan Wójt w sprawie oczyszczenia stawu w Jamielniku odpowiedział, że 
w rozmowie telefonicznej Prezes miejscowej OSP zapewnił, że będzie kontrolował 
zanieczyszczenie stawu i w przypadku zaistnienia potrzeby zostanie on oczyszczony. 
- Pani Sołtys z Tylic w sprawie ustawienia barierek przy chodniku wiodącym do świetlicy, Pan 
Wójt odpowiedział, iż zostały zamówione słupki, które w najbliższym czasie zostaną 
zamontowane. 
 
Odpowiedzi na wnioski  zgłoszone na dzisiejszej Sesji: 
- Pani sołtys  Annie Dymowskiej Pan Wójt odpowiedział, że na bieżąco interweniują w Zakładzie 
Energetycznym w Brodnicy w sprawie ustawienia oświetlenia i przekazujemy, że nie jesteśmy 
zadowoleni z regulacji oświetlenia w związku ze zmianą czasu. Dyrektor Energetyki w rozmowie z 
Panem Wójtem zapewnił, że dzisiaj przystąpią do prac.  
- Pani sołtys wnioskowała także o uporządkowanie działki 211 będącej prywatną własnością. 
Wójt odpowiedział, że Gmina nie ma możliwości uporządkowania nieruchomości. Ale pracownicy 
sprawdzą jakich prac wymaga ta działka. Zawsze można wezwać właściciela do uporządkowania. 
W sprawie wykupu Wójt odpowiedział, że nie są mu znane plany wykupu tej nieruchomości. 
- Radnemu Zbigniewowi Wiśniewskiemu w sprawie naprawy rozebranego chodnika w okolicach 
Nawra Ustronie. Problem jest wyjaśniany. Wykonawca inwestycji zlecił te prace podwykonawcy 
naszemu Zakładowi Komunalnemu. Na pewno w najbliższych dniach sprawa zostanie 
załatwiona. 
- W sprawie pisemnego wniosku złożonego przez radnego Wiśniewskiego dotyczącego 
podłączenia małej Nawry do miejskiej sieci kanalizacyjnej Wójt odpowiedział, że początkowo 
jeden z budynków miał być podłączony przez MPGKiM w Nowym Mieście, ale nastąpiła zmiana 
stanowiska i Gmina musi to uczynić. W projekcie budżetu przewidujemy środki na realizację tego 
zadania.  
- Radnemu Przemysławowi Kotewiczowi w sprawie udrożnienia przepustu w Radomnie Pan Wójt 
odpowiedział, że ponownie sprawa zostanie rozpatrzona. 
- Radnej Mirosławie Granicy w sprawie przystanku na dworcu PKP w Jamielniku, Pan Wójt 
odpowiedział, że oczekujemy na zgodę PKP na posadowienie. Wiata jest zakupiona. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że rozmawiała z Dyrektorem PKP i poinformował, że tylko jedna spółka 
nie wyraziła opinii w tej sprawie, pozostałe zgodziły się i zgoda była przygotowana, ale w między 
czasie ta spółka wydała negatywną opinię ze względu na planowaną tam inwestycję w 2017 roku. 
W związku z tym jeszcze raz podejmą rozmowy z tą spółką i przekażą stanowisko. 
Wójt poinformował, że wcześniej wysłane zostało pismo do PKP o wyrażenie zgody na 
posadowienie wiaty. 
- W sprawie przestawienia tablic informacyjnych na ścieżce edukacyjnej nad stawem Wójt 
odpowiedział, że wniosek jest znany, ale w tej chwili ze względu na urlopy pracowników, nie 
można wykonać tych prac. Postaramy się jeszcze w tym miesiącu wykonać.  
- Radnej Barbarze Grzywacz w sprawie realizacji przyłącza wodociągowego do Państwa Cieślak 
Pan Wójt odpowiedział, że sprawa jest znana. Sami mieszkańcy złożyli wniosek w tej sprawie. 
Wójt uważa, że zadanie można zrealizować i rozumie potrzebę budowy. Konieczny będzie udział 
środków unijnych, ponieważ koszt kształtuje się w granicach 180 000 zł, a zamieszkują tam 
właściwie 3 rodziny. Takie możliwości będą, ale rok 2015 będzie trudny w pozyskiwaniu środków, 
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bo nowy  okres finansowania dopiero rozpocznie się. 
 
Na zakończenie obrad w prezentacji multimedialnej Wójt przedstawił dorobek inwestycyjny Gminy 
w okresie mijającej kadencji 2010-2014. 
 
 
Ad 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Roman Biegajski 
zamknął obrady LII Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie. 
 
W części uroczystej uczestniczyli radni, sołtysi, Pan Wójt oraz insp.ds obsługi Rady Gminy 
Elżbieta Umińska.    
W związku z zakończeniem kadencji samorządu terytorialnego 2010-2014 Wójt wspólnie z 
Przewodniczącym Rady podziękowali radnym i sołtysom za współpracę i wręczyli pamiątkowe 
albumy ze zdjęciami najważniejszych wydarzeń minionej kadencji. 
Przewodniczący Rady Roman Biegajski wspólnie z Wiceprzewodniczącą Barbarą Grzywacz w 
imieniu Rady podziękowali Panu Wójtowi i Pani Elżbiecie Umińskiej za współpracę.  
Pani Elżbieta Umińska również podziękowała radnym za współpracę w okresie kadencji. 
Pani Barbara Grzywacz na zakończenie swojej pracy w samorządzie gminnym podziękowała 
wszystkim. Treść wystąpienia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 
Sekretarz obrad                                                                           Przewodniczący Rady Gminy 
Zdzisław Domżalski                                                                           Roman Biegajski 
 


